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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL  DIA 26 
DE MARÇ DE 2009 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 02/09 
Caràcter: ordinari  
Data: 26 de març de 2009 
Horari: de 20:00 a 22:06 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé, Primera Tinent d’Alcalde (CIU)  
- Sr. Amadeu Clofent Rosique, Segon Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres, Quart Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora (CIU) 
- Sr. Lluís Bisbal i Pujol, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Rosalia Oller Boada, Regidora (PSC-PM) 
- Sr. Juli Martín Moliné, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Francisco Javier Mas Arenillas, Regidor (PP) 
- Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras, Regidor (ANEM-EPM) 
 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 
 

PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DEL PLE DE L A 
CORPORACIÓ DE DATA 26 DE FEBRER DE 2009. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
TERCER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA DEDICACIÓ EXCLUS IVA D’UN 
REGIDOR. 
 



 

QUART. DONAR COMPTE DEL DICTAMEN EMÈS PER L’AGÈNCIA  
CATALANA DE PROTECCIÓ DE DADES EN RELACIÓ AMB LA CO NSULTA 
FORMULADA PER UN AJUNTAMENT SOBRE LA POSSIBILITAT D E 
PUBLICAR LES ACTES DEL PLE I DE LA JUNTA DE GOVERN A LA 
PÀGINA WEB MUNICIPAL. 
 
CINQUÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA CONSTITUCIÓ I CE SSIÓ DEL 
DRET DE SUPERFÍCIE A LA PARCEL·LA SITUADA AL PASSEI G DE SANT 
JOAN, ANTIGA FÀBRICA CLASPUNT, PER A LA CONSTRUCCIÓ  
D’HABITATGES DOTACIONALS I HABITATGES AMB PROTECCIÓ  
OFICIAL A NOM DE L’INCASOL . 
 
SISÈ. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DE L’EXPEDIENT D ’HABILITACIÓ I 
MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚMERO 1/2009. 
 
SETÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ADHESIÓ A L’AGRUPAC IÓ DE 
MUNICIPIS TITULARS DEL SERVEI DE TRANSPORT URBÀ DE LA REGIÓ 
METROPOLITANA DE BARCELONA (AMTU). 
 
VUITÈ. DONAR COMPTE DEL NOU CARTIPÀS MUNICIPAL I AP ROVACIÓ, 
SI ESCAU, DEL NOMENAMENT DE NOUS REPRESENTANTS A DI VERSES 
COMISSIONS I ENTITATS. 
 
NOVÈ. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DE LA MODIFICACI Ó DE 
L’ORDENANÇA NÚMERO 22 REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PE R A LA 
PRESTACIÓ DEL SERVEI D’ESCOLA BRESSOL. 
 
DESÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ADHESIÓ AL CONVENI DE 
COL·LABORACIÓ ENTRE ECOVIDRIO I L’AGÈNCIA DE RESIDU S PER 
ALS ANYS 2008-2013. 
 
ONZÈ. APROVACIÓ INICIAL SI ESCAU, DE LES BASES ESPE CÍFIQUES 
PER A L’OBTENCIÓ D’AJUTS I SUBVENCIONS DE LA REGIDO RIA 
D’ESPORTS. 
 
DOTZÈ. PRECS I PREGUNTES. 

 
 

PRIMER. El secretari pregunta si els senyors regidors es donen per 
assabentats del contingut de l’esborrany de l'acta de 26 de febrer de 2009. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, vol fer constar que al 
principi de la seva intervenció en el punt d’aprovació del Pressupost, va mostrar 
sorpresa i indignació i a l’acta només es recull que va mostrar indignació. 



 

 
Afegeix que, quan va manifestar que no quadraven els números, quan l’Alcalde 
deia que el sou d’un tècnic mig era d’uns 53.000 euros i acte seguit va 
manifestar que eren 23 o 24 mil euros, no era producte del desconeixement.  
 
El senyor David Pons Comas, regidor d’ESQUERRA, vol fer constar que, quan 
va intervenir als Precs i Preguntes, vol afegir que va formular una pregunta al 
regidor de si en les converses prèvies amb el senyor Rivière la negociació 
passava per recuperar l’antic camí i no es va respondre. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, explica 
que la millor manera d’introduir esmenes a l’esborrany de l’acta és fer-ho pel 
sistema consensuat. S’envia l’esborrany a tots els regidors atorgant 48 hores 
per fer-hi esmenes, que amb el vist i plau del senyor Secretari, s’incorporen. 
 
El senyor Pere Orts explica que ha estat per un problema de temps. 
 
Finalment, es recullen les esmenes esmentades i s’acorda, per unanimitat, 
aprovar l’acta del Ple de la Corporació de data 26 de febrer de 2009. 
 
 
 
SEGON. El senyor secretari pregunta si els/les senyors/es regidors/es es 
donen per assabentats/es de les publicacions de més interès, aparegudes en 
el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín 
Oficial del Estado, des de la darrera sessió, a la qual cosa responen 
afirmativament. 
 
 
El senyor Alcalde pren la paraula per demanar que el Ple voti sobre l’admissió 
a tràmit dels punts tercer, sisè, setè, vuitè i novè en l’Ordre del Dia sense que 
hagin passat els deu dies reglamentaris establerts a l’article 21.1 del Reglament 
Orgànic Municipal, ja que per un problema de calendari només han 
transcorregut 7 dels 10 dies. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, demana 
que el punt que no sigui urgent segueixi el seu tràmit i passi pel proper Ple; 
concretament, fa referència als punts tercer i setè. Agraeix a la senyora Maria 
Lluïsa Grimal, regidora d’Educació, que els truqués i exposés els motius per 
tractar el punt que l’afecta sense tampoc complir els deu dies reglamentaris. 
 



 

El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, demana que siguin votats 
un a un i no en bloc. 
 
Llavors, el senyor Alcalde, proposa la votació sobre la inclusió dels punts 
tercer, sisè, setè, vuitè i novè en l’Ordre del Dia sense que hagin passat els deu 
dies reglamentaris de forma conjunta o de forma individual, punt per punt.  
 
Feta aquesta primera votació, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a 
favor de CiU (5), AxSV (1) i PP (1) i el vot en con tra del PSC (3), 
ESQUERRA (2) i ANEM (1), que es voti la inclusió dels punts tercer, sisè, setè, 
vuitè i novè en l’Ordre del Dia sense que hagin passat els deu dies 
reglamentaris de forma conjunta. 
 
A continuació, es procedeix a fer la votació sobre si el Ple accepta o no la 
inclusió dels punts tercer, sisè, setè, vuitè i novè en l’Ordre del Dia sense que 
hagin passat els deu dies reglamentaris. Finalment, s’aprova, per majoria 
absoluta, amb el vot a favor de CiU (5), AxSV (1) i  PP (1) i el vot en contra 
del PSC (3), ESQUERRA (2) i ANEM (1), que s’incloguin els punts esmentats 
a l’Ordre del Dia, tot i no acomplir el termini reglamentari. 
 
 
TERCER. La Junta de Govern Local va proposar al Ple de la Corporació que 
aprovés la següent proposta: 
 
“A la vista de l’informe de Secretaria de data 18 de març de 2009, i de l’informe 
d’Intervenció de la mateixa data, pel qual es declara l’existència de suficient 
consignació pressupostària per a procedir al pagament de les retribucions 
determinades. 

 
Realitzada la tramitació legalment establerta, es proposa al Ple l’adopció del 
següent, 

 
ACORD 
 
PRIMER. Determinar que el regidor Amadeu Clofent i Rosique, segon Tinent 
d’Alcalde, realitzi les seves funcions en règim de dedicació total pels següents 
motius: acumular la responsabilitat de totes les regidories que a continuació 
s’esmenta i havent de tenir una presència efectiva mínima de 37,5 hores 
setmanals. 

 
SEGON. Establir a favor del senyor Amadeu Clofent i Rosique, amb dedicació 
exclusiva, la retribució anual bruta de 23.678,90 euros, que es percebrà en 
catorze pagues, dotze corresponents a les diferents mensualitats de l’any i les 
dues restants corresponents a les mensualitats de juny i desembre, i donar-lo 
d’alta en el règim general de la Seguretat Social, havent d’assumir aquesta 
Corporació el pagament de les quotes empresarials que correspongui. 



 

 
TERCER. Que es publiqui el present Acord de forma íntegra en el Butlletí 
Oficial de la Província, als efectes dels seus coneixement general, donada la 
seva transcendència.” 
 
Tot seguit, pren la paraula el senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup 
Municipal Socialista, per manifestar que el seu grup no està d’acord amb aquest 
punt, en temps de crisi no s’han d’augmentar les despeses i sobretot perquè el 
Butlletí del Nou Montalt diu que el Pressupost s’ha fet en un temps de crisi i 
està regit per la prudència i la contenció. Com a mesura s’ha acceptat que es 
congelen els sous dels polítics i, en canvi, per l’altra banda s’inclou la dedicació 
exclusiva d’un regidor. Demana que en el proper butlletí s’expliqui que sí que hi 
ha crisi però no per tothom. Afegeix que el Nou Montalt no parla de com va anar 
la votació del Pressupost, que es va aprovar gràcies al PP i no va donar cap 
explicació. Demana que el senyor Javier Mas expliqui el seu vot. 
 
El senyor Javier Mas Arenillas, regidor del PP, manifesta que d’acord amb el 
seu programa el principal punt era reduir les despeses de l’Ajuntament i 
equilibrar la balança. Un dels problemes més greus de l’Ajuntament és que es 
tracta d’un Ajuntament sobredimensionat amb negociats amb excés de 
personal. Creu que és normal que hi hagi una regidoria que estigui al front del 
personal. Per una altra banda, si hi ha una persona treballant tot el dia a 
l’Ajuntament, el més normal és que cobri. Cada cop que hi ha hagut un 
Ajuntament nou, l’Alcalde ha variat el sou i mai ha criticat aquest tema. 
 
El senyor Bisbal li pregunta quin és el percentatge que ha de tenir el regidor i si 
creu que a més necessitarà un tècnic per acomplir els seus objectius. 
 
El senyor Mas afirma que el que li demana al Regidor és que racionalitzi el 
personal i aquesta és una tasca més política que tècnica. No fa falta tenir un 
responsable de Recursos Humans específic perquè hi ha organismes que 
assessoren al polític. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, assegura que el primer és 
un problema de coherència, ja van tenir un company totes les hores al front de 
la Brigada i no es va plantejar mai una dedicació exclusiva, per això creu que 
seria incoherent votar ara a favor. Referent a la intervenció del senyor Mas, que 
parla de plantilles sobredimensionades, s’ha de ser més acurat, perquè hi ha 
ajuntaments més externalitzats que no tenen tant personal, fa referència al 
poble veí que va ser governat pel seu partit i que té molts serveis externs. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, afirma que a 
l’Ajuntament es ve per servir a l’Administració Pública. Creu que els esforços 
dels regidors han de ser compensats amb mesura. L’antic govern no va passar 
cap dieta i es varen contenir fent moltes hores i ara hi ha un regidor nou a sou. 
Que cobri l’Alcalde, que és un càrrec representatiu, ho admet, però un regidor, 



 

no. Les regidories en què basa aquest fet, la majoria estan buides de contingut. 
L’eficiència de la Plantilla de l’Ajuntament no passa per un Regidor, sinó per un 
professional experimentat. No hi ha justificació. 
 
Finalment, sotmesa a votació la proposta de la Junta de Govern, el Ple de la 
Corporació, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CiU (5) , AxSV (1) i 
PP (1) i el vot en contra del PSC (3), ESQUERRA (2)  i ANEM (1), s’aprova la 
proposta anteriorment transcrita en tots els seus extrems. 
 
 
 
QUART. La Junta de Govern Local es va donar per assabentada del Dictamen 
emès per l’Agència Catalana de Protecció de Dades en relació amb la consulta 
formulada per un Ajuntament sobre la possibilitat que de publicar les actes del 
Ple i de la Junta de Govern a la pàgina web municipal. 
 
El senyor Secretari explica el seu contingut i es transcriu tot seguit: 
 

G:\CrisM\dictamen 
prot dades web mpal.pdf 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem de las  Heras, regidor d’ANEM, demana que 
s’apliqui únicament quant a Protecció de Dades. 
 
L’alcalde explica que encara no hi ha normativa que obligui, només es dóna 
compte al Ple. 
 
Finalment, el Ple de la Corporació es dóna per assabentat del contingut del 
Dictamen. 
 
 
CINQUÈ. El senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme exposa 
l’assumpte.  
 
El Ple de la Corporació, en sessió de data 24 de juliol de 2008, aprovà el 
conveni a subscriure amb l’INCASOL per al qual la Generalitat executa les 
obres de construcció d’habitatges dotacionals i habitatges de lloguer amb 
protecció oficial al Passeig de Sant Joan. En data 31 de juliol de 2008 es va 
formalitzar el conveni de referència. 
 
La clàusula tercera del conveni estableix: 
 

“De la finca descrita a la clàusula primera, l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt cedirà a l’Institut Català del Sòl el dret de superfície de la part de la finca 



 

necessària per executar els habitatges dotacionals i cedirà la titularitat de part de 
la finca necessària per executar la resta del  projecte objecte d’aquest conveni, 
mitjançant escriptura pública i abans d’iniciar les obres.  
 
Aquesta finca es cedirà lliure de càrregues i gravàmens, totalment urbanitzada i 
amb els serveis d'aigua, clavegueram i escomesa de baixa tensió a peu de 
parcel·la.” 

 
Per tant, en compliment del conveni signat i per tal de seguir la tramitació de 
l’expedient, la Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable al respecte. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, pregunta 
com està el Projecte. 
 
El senyor Miralles respon que està pendent del Departament d’Habitatge i el 
proper Ple es s’intentarà presentar per a la seva aprovació. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, demana un aclariment, ja 
que tenia entès que hi havia una pastilla en dos trossos. Una part dotacional, 
que no reverteix cap problema, però l’altra era d’habitatge de lloguer i, des 
d’Urbanisme, es va posar  algun problema. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, li aclareix el dubte i diu que 
està resolt. Una part és equipament dotacional i es manté i l’altra serà sol urbà 
directament, amb ús imitat, de règim de protecció públic. 
 
El senyor alcalde refrenda l’exposició del senyor Pigem. 
 
Finalment, s’aprova, per unanimitat, 
 
Primer. Aprovar la cessió a l’Institut Català del Sòl el dret de superfície de la 
part de la finca situada al Passeig de Sant Joan a l’antiga “Fàbrica Claspunt” 
necessària per executar els habitatges dotacionals i aprovar la cessió de la 
titularitat de part de la mateixa finca necessària per executar la resta del  
projecte objecte d’aquest conveni, mitjançant escriptura pública i abans d’iniciar 
les obres. 
 
Segon. Donar trasllat del present acord, juntament amb tota la documentació 
necessària per a la continuació de l’expedient a l’Institut Català del Sòl. 
 
 
SISÈ. Pren la paraula el senyor Alcalde per exposar l’assumpte. 
 
El Ple de la Corporació, en sessió celebrada el passat dia 29 de desembre de 
2008, va aprovar la realització d’una sèrie d’inversions a finançar mitjançant el 



 

Fons Estatal d’Inversió Local (FEIL) , aprovat per Reial Decret Llei 9/2008, de 
28 de novembre.  
 
Vist que, per poder atendre el pagament de les obligacions que es detallen a 
continuació, per a les quals la consignació és insuficient, s’ha de tramitar 
l’expedient de modificació pressupostària per crèdit extraordinari 1/09, que cal 
finançar amb majors ingressos provinents del Fons Estatal d’Inversió Local, 
establert al Reial decret Llei 9/2008 i la Resolució de 9 de desembre de 2008, 
de la Secretaria d’Estat de Cooperació Territorial, amb subjecció a les 
disposicions vigents. 
 
L’article 9 del RDL disposa expressament les especialitats que els ajuntaments 
poden aplicar en els procediments de contractació de les obres que siguin 
finançades als efectes del FEIL. Concretament, es preveu la tramitació de les 
licitacions pel procediment d’urgència, el que suposa, conforme a la LCSP, la 
reducció dels terminis de preparació i adjudicació dels contractes a la meitat. 
Així mateix, la Diputació de Barcelona va emetre informe quant a la tramitació 
d’urgència dels projectes d’obra, el que suposava la reducció a la meitat dels 
terminis ordinàriament establerts, sense que hi cabés recurs contra l’acord que 
declarés l’aplicació de la tramitació d’urgència. Per tant, la modificació 
pressupostària que empara únicament les obres finançades als efectes del 
FEIL es pot tramitar també amb urgència, reduint-se els terminis de publicitat a 
la meitat, pels mateixos motius. 

Vist que a l’article 177 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals s’estableix la 
possibilitat de dur a terme expedients de modificació de crèdits pressupostaris. 

Vist que l’article 52.2 f) i 114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya 
estableix que l’aprovació de la modificació del pressupost és competència del 
Ple de l’Ajuntament per majoria simple, la Junta de Govern Local va emetre 
dictamen favorable al respecte. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, pregunta 
com estan les obres, ja que ha vist que només se n’ha adjudicat una. 
 
El senyor Alcalde llegeix les actes de la Mesa de Valoració de cada una de les 
licitacions i afirma que estan aprovades provisionalment. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, fa una petita 
crítica a la baremació per a l’adjudicació de les obres, sobretot pel que fa 
referència a la contractació de persones a l’atur i a la seva qualificació 
professional. La intenció és bona, però no la creu encertada.  



 

 
El senyor Bisbal defensa el FEIL, contestant al senyor Pigem. La voluntat del 
govern espanyol és pal·liar l’atur. 
 
Es debat sobre la possibilitat d’haver donat feina a industrials del poble i que 
conjuntament es contractés personal de la Borsa de Treball de l’Ajuntament, 
havent format UTEs entre empreses radicades al poble, a la vista de les  
dificultats que hi ha en aquest moment. Dins el debat, el senyor Pere Orts i 
Cubillo, regidor d’ESQUERRA, vol que consti en acta que no posa en dubte ni 
els criteris de baremació ni d’adjudicació, però creu que es podria haver fet 
alguna cosa més perquè els adjudicataris haguessin estat veïns de Sant 
Vicenç. També afegeix que hi ha hagut falta d’informació i assessorament 
perquè els empresaris del poble poguessin constituir-se en UTEs.  
 
Finalment, s’aprova, per unanimitat, 
 
PRIMER. Aprovar inicialment la modificació pressupostària del pressupost del 
2009 per suplement de crèdit número 1/09, dins el Pressupost, el qual a nivell 
de capítols és el  següent: 
 
CRÈDIT EXTRAORDINARI NÚM. 1/09 
 
CAPÍTOL 6 INVERSIONS REALS  
 
PARTIDA DESCRIPCIÓ EUROS 
2009/01/511/600.60 Urbanització vial del Sot del Camp 672.876,64€ 
2009/01/511/600.68 Urbanització de l’entorn de l’Església. 148.902,02€ 
2009/01/521/623.51 Connexió Equipaments municipals amb 

fibra òptica 
75.634,15€ 

2009/01/511/610.17 Urbanització de la vorera Sud de 
l’Avinguda Montserrat 

34.783,32€ 

 
 
Total 932.196,13 EUROS 
 
Les despeses anteriors es financen a partir de la font de finançament següent: 
 
CAPÍTOL 7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL  
 
2009/01/720.00 Subvenció del Fons Estatal d’Inversió 

Local 
932.196,13 € 

 
 
Total 932.196,13 EUROS 
 
 
SEGON. Exposar al públic aquest expedient, durant el termini de vuit dies 
hàbils, mitjançant un edicte al tauler d’anuncis i al Butlletí Oficial de la 



 

Província. Si no s’hi presenten reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, 
el Ple disposarà del termini d’un mes, comptat des de la finalització del període 
d’exposició pública, per resoldre-les.  
 
 
SETÈ. La Junta de Govern Local va aprovar la proposta que tot seguit es 
transcriu: 
 
“Atès que la constitució de l’Agrupació de Municipis titulars del Servei de 
Transport Urbà de la Regió Metropolitana de Barcelona (AMTU), de la qual en 
formen part els Ajuntament de Granollers, Mataró, Rubí, Sabadell, Terrassa i 
Vilanova i la Geltrú situats en la segona corona metropolitana. 
 
Atès que per poder formar part d’aquesta associació, els municipis han de ser 
titulars de serveis públics de transport col·lectiu urbà i pertànyer a comarques 
de la Regió Metropolitana o del sistema d’Integració Tarifària de l’ATM. 
 
Atès que l’AMTU té com a finalitat contribuir a la millora constant dels serveis 
públics de transport col·lectiu que són de titularitat dels ens associats, per la 
qual cosa articularà les eines de cooperació i col·laboració entre les 
administracions que en formen part, i amb altres institucions i organismes amb 
àmbits competencials en el transport públic. 
 
Atès que l’associació s’estructura en els següents òrgans: assemblea general, 
presidència i vice-presidència i comitè executiu, sent el primer òrgan suprem de 
l’associació en el qual cada membre hi podrà tenir fins a dos representants 
però amb només un vot. 
 
Atès que Sant Vicenç de Montalt és un municipi englobat dins la segona corona 
metropolitana i que no pertany a l’Entitat Metropolitana del Transport. 
 
En base a tot l’anterior, es proposa a la consideració del Ple l’adopció del 
següent acord: 
 
PRIMER: Aprovar l’adhesió a l’Agrupació de municipis titulars del servei de 
transport urbà de la regió metropolitana de Barcelona (AMTU) a l’empara i en 
exercici del dret previst en l’article 133 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el test refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
SEGON: Nomenar com a membre representant d’aquest municipi al si de 
l’Assemblea General de l’AMTU al Sr. Amadeu Clofent Rosique, regidor de 
Mobilitat .  
 
TERCER: Sotmetre el present acord a ratificació del Ple Municipal en els 
termes resultants del que disposa l’art.22.2b) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 



 

Reguladora de les Bases de Règim Local, en relació amb l’article 57 de la Llei 
30 /1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del Procediment Administratiu Comú.” 
 
El senyor Amadeu Clofent i Rosique, regidor de Mobilitat, exposa l’assumpte. 
Explica que s’ha passat per aquest Ple perquè cal enviar l’adhesió abans del 
dia 30 de març. Per això, s’ha enviat un e-mail a tots els regidors però veu que 
no ha arribat i demana excuses. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, afirma 
que veu bé la proposta perquè per un cost de 1.365 euros, es reben 25.000 
euros de subvenció i entén que és anual. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar la proposta anteriorment transcrita 
en tots els seus extrems. 
 
 
 
VUITÈ. Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern, la Junta de 
Govern Local va proposar al Ple  diversos acords: 
 
“1) El Ple de la Corporació, en sessió de data 28 de juny de 2007, va aprovar el 
següent acord: 
Primer.- Constituir la Junta de Govern Local, òrgan col·legiat municipal de 
caràcter resolutori, la qual restarà integrada pels membres que a continuació es 
relacionen: 
 
• President: L’Alcalde, Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
• Vocals:   
       
- Primer Tinent d’Alcalde, Sr. Javier Trapé i Puig 
- Segon Tinent d’Alcalde, Sr. Pere Orts i Cubillo 
- Tercer Tinent d’Alcalde, Sr. Amadeu Clofent i Rosique 
- Quart Tinent d’Alcalde, Sr. Miquel Pujol i Ramon 
 
Amb motiu del nou repartiment de les tinències d’Alcaldia, en virtut del Decret 
de l’Alcaldia de data 30 de desembre de 2008, cal rectificar l’acord de Ple 
esmentat. La composició de la Junta de Govern Local serà la següent: 
 

− President: L’alcalde, Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
− Vocals: 

o Primera Tinent d’Alcalde, Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé 
o Segon Tinent d’Alcalde, Sr. Amadeu Clofent i Rosique 
o Tercer Tinent d’Alcalde, Sr. Miquel Pujol i Ramon 
o Quart Tinent d’Alcalde, Sr. Enric Miralles i Torres 

 



 

Cal que el Ple de la Corporació aprovi la rectificació de l’acord plenari de data 
28 de juny de 2007 en el sentit de modificar la nova composició de la Junta de 
Govern Local. 
 
2) El Ple de la Corporació, en sessió de data 28 de juny de 2007, va aprovar la 
següent composició de la Comissió Informativa d’Urbanisme: 
1.- MEMBRES: 

 
• President: L’Alcalde, Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
• Vocals: 

-Per l’equip de Govern: 
 
CiU:   Sr. Javier Trapé i Puig 
ESQUERRA: Sr. Pere Orts i Cubillo 
AxSV:  Sr. Amadeu Clofent i Rosique 
 
-Pel Grup Municipal Socialista: 
 
  Sr. Lluís Bisbal i Pujol 
 
-Pel Partit Popular: 
 
  Sr. Francisco Javier Mas i Arenillas 
 
-Per ANEM:  
  Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras 
 

• Secretari: El de la Corporació, o funcionari en qui delegui. 
 
Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern i atès que el senyor 
Javier Trapé i Puig ja no és regidor municipal, cal rectificar l’acord de Ple 
esmentat. La composició de la Comissió Informativa d’Urbanisme serà la 
següent: 
1.- MEMBRES: 

 
• President: L’Alcalde, Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
• Vocals: 

-Per l’equip de Govern: 
 
CiU:   Sr. Enric Miralles i Torres 
AxSV:  Sr. Amadeu Clofent i Rosique 
 
-Pel Grup Municipal Socialista: 
 
  Sr. Lluís Bisbal i Pujol 
 



 

-Per ESQUERRA: 
 
  Sr. Pere Orts i Cubillo 
  
-Pel Partit Popular: 
 
  Sr. Francisco Javier Mas i Arenillas 
 
-Per ANEM:  
  Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras 
 

• Secretari: El de la Corporació, o funcionari en qui delegui. 
 
Cal que el Ple de la Corporació aprovi la rectificació de l’acord plenari de data 
28 de juny de 2007 en el sentit de modificar la nova composició de la Comissió 
Informativa d’Urbanisme. 
 
3) El Ple de la Corporació, en sessió de data 28 de juny de 2007, va aprovar el 
següent acord: 
Primer.- Designar representants a la Comissió Especial de Comptes als 
següents membres: 
 
. President:  
 L’Alcalde, Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
. Vocals: 

.Representant de l'Equip de Govern  
 
Sr. Javier Trapé i Puig (CIU) 
Sr. Pere Orts i Cubillo (Esquerra) 
Sr. Amadeu Clofent i Rosique (AxSV) 
 
.Representant del PSC 

  
 Sr. Lluís Bisbal i Pujol 
 
 .Representant del PP 
  
 Sr. Francisco Javier Mas Arenillas.   
  
 .Representant d’ANEM 
  
 Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras 
 
Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern i atès que el senyor 
Javier Trapé i Puig ja no és regidor municipal, cal rectificar l’acord de Ple 
esmentat. La composició de la Comissió Especial de Comptes serà la següent: 



 

. President:  
 L’Alcalde, Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
. Vocals: 

.Representant de l'Equip de Govern  
Sr. Maria Lluïsa Grimal i Colomé (CIU) 
Sr. Amadeu Clofent i Rosique (AxSV) 
 
.Representant del PSC 

 Sr. Lluís Bisbal i Pujol 
.Representant d’ESQUERRA 
Sr. Pere Orts i Cubillo (Esquerra) 

 .Representant del PP 
 Sr. Francisco Javier Mas Arenillas.   
 .Representant d’ANEM 
 Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras 
Cal que el Ple de la Corporació aprovi la rectificació de l’acord plenari de data 
28 de juny de 2007 en el sentit de modificar la nova composició de la Comissió 
Especial de Comptes. 
 
4) El Ple de la Corporació, en sessió de data 28 de juny de 2007, va aprovar la 
següent composició de la Comissió de Treball de l’Equip de Govern: 
“1.- MEMBRES: 

• President: L’Alcalde, Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
• Vocals:  
 

- Sr. Javier Trapé i Puig, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Segon Tinent d’Alcalde (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique, Tercer Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, Quart Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sra. Mª Lluïsa Grimal Colomé, Regidora (CIU) 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora (CIU) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 

 
• Secretari: El qui l’Alcalde designi d’entre els seus membres.” 
 

Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern i atès que el senyor 
Javier Trapé i Puig ja no és regidor municipal, cal rectificar l’acord de Ple 
esmentat. La composició de la Comissió de Treball de l’Equip de Govern serà 
la següent: 
1.- MEMBRES: 
 

• President: L’Alcalde, Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
• Vocals:  

- Sra. Mª Lluïsa Grimal Colomé, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique, Segon Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Enric Miralles i Torres, Quart Tinent d’Alcalde (CIU) 



 

- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora (CIU) 
 
Secretari: El qui l’Alcalde designi d’entre els seus membres. 
 

 
Cal que el Ple de la Corporació aprovi la rectificació de l’acord plenari de data 
28 de juny de 2007 en el sentit de modificar la nova composició de la Comissió 
de Treball de l’Equip de Govern. 
 
5) Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern, i del nou repartiment 
de les regidories, en virtut del Decret de l’Alcaldia de data 30 de desembre de 
2008, cal rectificar l’acord de Ple esmentat. Es proposa com a representant 
municipal al Consorci de Comunicació Local els següents regidors: 
Titular: Sr. Enric Miralles i Torres 
Suplent: Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
 
Cal que el Ple de la Corporació aprovi el nomenament dels representants 
municipals al Consorci de Comunicació Local. 
 
6) El Ple de la Corporació, en sessió de data 26 de juliol de 2007, va aprovar el 
nomenament com a representant municipal al Consorci Digital Mataró-
Maresme al senyor Pere Orts i Cubillo com a titular i al senyor Javier Trapé i 
Puig com a suplent. 
Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern, i del nou repartiment 
de les regidories, en virtut del Decret de l’Alcaldia de data 30 de desembre de 
2008, i atès que el senyor Javier Trapé i Puig ja no és regidor municipal, cal 
rectificar l’acord de Ple esmentat. Es proposa com a representants municipals 
al Consorci Digital Mataró-Maresme els següents regidors: 
Titular: Sr. Enric Miralles i Torres 
Suplent: Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
 
Cal que el Ple de la Corporació aprovi la rectificació de l’acord plenari de data 
26 de juliol de 2007, en el sentit de modificar el nomenament dels 
representants municipals al Consorci Digital Mataró-Maresme. 
 
7) El Ple de la Corporació, en sessió de data 28 de juny de 2007, va aprovar el 
següent: 
Designar com a representant d’aquest municipi 

 Al Consorci Localret: 
Titular: Sr. Pere Orts i Cubillo 
Suplent: Sr. David Pons i Comas 

Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern, i del nou repartiment 
de les regidories, en virtut del Decret de l’Alcaldia de data 30 de desembre de 
2008, cal rectificar l’acord de Ple esmentat. Es proposa com a representant 
municipal al Consorci Localret els següents regidors: 
Titular: Sr. Enric Miralles i Torres 



 

Suplent: Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
 
Cal que el Ple de la Corporació aprovi la rectificació de l’acord plenari de data 
28 de juny de 2007, en el sentit de modificar el nomenament dels representants 
municipals al Consorci Localret. 
 
8) El Ple de la Corporació, en sessió de data 26 de juliol de 2007, va aprovar el 
nomenament com a representant municipal al Consorci de Promoció Turística 
Costa del Maresme al senyor Amadeu Clofent i Rosique com a titular i al 
senyor David Pons i Comas com a suplent. 
Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern i del nou repartiment de 
les regidories, en virtut del Decret de l’Alcaldia de data 30 de desembre de 
2008, cal rectificar l’acord de Ple esmentat. Es proposa com a representants 
municipals al Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme els següents 
regidors: 
Titular: Sr. Amadeu Clofent i Rosique 
Suplent: Sra Maria Lluïsa Grimal i Colomé 
Cal que el Ple de la Corporació aprovi la rectificació de l’acord plenari de data 
26 de juliol de 2007, en el sentit de modificar el nomenament dels 
representants municipals al Consorci de Promoció Turística Costa del 
Maresme. 
 
9) El Ple de la Corporació, en sessió de data 28 de juny de 2007, va aprovar el 
següent: 
“Primer.- Nomenar representants d’aquest Ajuntament a les Juntes de 
Compensació: 
Els senyors Javier Trapé i Puig i Pere Orts i Cubillo per a les següents Juntes 
de Compensació encara constituïdes: 
1. Junta de Compensació del Sector "Golf Maresme" 
2. Junta de Compensació del Sector "Camí del Cementiri" 
3. Junta de Compensació del Sector "El Pedró" 
4. Junta de Compensació del Sector "Can Boada" 
5. Junta de Compensació del Sector "La Costa" 

  
A fi que actuïn com a representants d’aquesta Corporació a les respectives 
Assemblees Generals i Consells Rectors.” 
Amb motiu de la nova composició de l’Equip de Govern, i del nou repartiment 
de les regidories, en virtut del Decret de l’Alcaldia de data 30 de desembre de 
2008, i atès que el senyor Javier Trapé i Puig ja no és regidor municipal, cal 
rectificar l’acord de Ple esmentat. Es proposa com a representant municipal a 
les Juntes de Compensació encara constituïdes els següents regidors: 
Titular: Sr. Enric Miralles i Torres 
Suplent: Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
 



 

Cal que el Ple de la Corporació aprovi la rectificació de l’acord plenari de data 
28 de juny de 2007, en el sentit de modificar el nomenament dels representants 
municipals a les Juntes de Compensació que encara resten constituïdes. 
 
 
- També cal proposar al Ple de la Corporació que ratifiqui el següent Decret de 
data 29 de gener de 2009 que es transcriu tot seguit: 
 
“VISTA l’aprovació per part del Ple de l’Ajuntament, en data 27 de setembre de 
2007, d’un acord pel qual es designava com a membres de la Comissió de 
delimitació dels termes municipals de Sant Vicenç de Montalt i Sant Andreu de 
Llavaneres, entre d’altres, al senyor Javier Trapé i Puig, antic Primer Tinent 
d’Alcalde i Regidor d’Urbanisme. 
El senyor Javier Trapé i Puig ja no és regidor de l’Ajuntament de Sant Vicenç 
de Montalt, des de que el Ple de la Corporació de data 30 d’octubre de 2008 va 
prendre raó de la seva renúncia. Per tant, cal modificar la composició de 
l’esmentada Comissió. 
Pel present, 
RESOLC, 
Primer.-  Designar el senyor Enric Miralles Torres, Regidor Delegat 
d’Urbanisme i Quart Tinent d’Alcalde, perquè formi part de la Comissió de 
delimitació dels termes municipals de Sant Vicenç de Montalt i Sant Andreu de 
Llavaneres en substitució del senyor Trapé. 
Segon.- Donar compte de la present resolució en el proper Ple que es celebri, 
per la seva ratificació.”” 
 
El Ple de la Corporació acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de 
CiU (5), AxSV (1) i PP (1) i l’abstenció del PSC (3 ), ESQUERRA (2) i ANEM 
(1), ratificar la proposta de la Junta de Govern Local anteriorment transcrita en 
tots els seus extrems. 
 
 
 
NOVÈ. Des de la Regidoria d’Educació, es proposa modificar l’Ordenança 
número 22, reguladora del Preu Públic per a la prestació del Servei d’Escola 
Bressol, en el sentit d’augmentar-ne els preus un 4% i el cobrament de la 
matrícula en un sol pagament. La senyora Maria Lluïsa Grimal i Colomé, 
regidora d’Educació, exposa la modificació proposada. 
 
L’article 5.1 de l’Ordenança restaria de la següent manera: 
 
“Article 5. Quota tributària 
 
1. La quantia de la taxa es determinarà aplicant les tarifes següents: 
 
     

 



 

EMPADRONATS  NO EMPADRONATS 
 
 
Matrícula           128 €    152 €  
(inclou material escolar) 
 
 
Lactants (4 mesos-1 any)          228 € mensuals  271,50 € mensuals 
Caminants (1-2 anys) 
            Jornada completa          128 € mensuals  152€ mensuals 
            Mitja jornada                   72 € mensuals    84 € mensuals 
 
Parlants (2-3 anys)                     
            Jornada completa          128 € mensuals  152 € mensuals 
            Mitja jornada                   72 € mensuals     84 € mensuals 
 
 
Servei d’acollida 
            22 € mensuals per cada mitja hora.  
            Esporàdics: 5 € cada mitja hora. 
 
 
El servei es presta de 8 a 9 h i de 12 a 13 h per als alumnes de jornada sencera o de 
mitja jornada en torn de matí.  
 
La matrícula es farà efectiva, per als alumnes nous, al formalitzar la matrícula i, per a 
la resta d’alumnes, el mes de setembre.” 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable al respecte. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, creu que 
en temps de crisi posar el preu de la inflació seria l’interessant, encara que veu 
que es pot argumentar la postura de la Regidoria. 
 
La senyora Grimal defensa l’augment proposat amb el dèficit encara existent a 
l’Escola Bressol, ja que l’augment del 4% és inferior al de l’any passat. 
 
Finalment, s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CiU (5) , 
AxSV (1), ESQUERRA (2), PP (1) i ANEM (1) i l’abste nció del PSC (3): 
 
Primer.  Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança número 22 
reguladora del Preu Públic pel servei d’Escola Bressol, d’acord amb la proposta 
transcrita. 
 
Segon . Fer públic el present expedient durant trenta dies a efectes de 
possibles reclamacions, de no produir-se’n cap, la modificació s’entendrà 
aprovada definitivament. 
 



 

 
DESÈ. La senyora Fina Navarro Nicolás, regidora de Medi Ambient, pren la 
paraula per explicar el tema.  
 
El Tècnic de Medi Ambient ha emès l’informe següent: 
 

“ INFORME TÈCNIC 

Assumpte: Adhesió Conveni Ecovidrio – Agència de Re sidus de 
Catalunya 

El signant, ORIOL ARDERIU RENAU, Tècnic de Medi Ambient de l’Ajuntament 
de Sant Vicenç de Montalt, en relació al Conveni de col·laboració entre la 
societat ECOVIDRIO i l’Agència de Residus de Catalunya, emet el següent: 

INFORME 

Antecedents 

I. En data 21 de novembre de 2008 va entrar a l’Ajuntament (amb 
número de registre 6330) escrit de l’Agència de residus de Catalunya 
comunicant la signatura d’un nou Conveni de col·laboració entre la 
societat ECOVIDRIO i l’Agència de Residus de Catalunya pels anys 
2008-2013. 

Conclusions 

I. El Conveni té per objecte regular el funcionament del Sistema 
Integrat de Gestió d’envasos i residus d’envasos de vidre, gestionat 
per ECOVIDRIO a Catalunya, amb la finalitat de garantir el 
compliment de la Llei 11/1997, de 24 d’abril, reguladora d’envasos i 
residus d’envasos, i optimitzar la gestió d’aquesta fracció i el seu 
finançament, per tal de garantir la seva viabilitat tècnica. 

II. Aquest nou conveni presenta una sèrie de millores respecte de 
l’anterior, al qual està adherit l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, 
com són incrementar en més d’un 5% el preu unitari de la recollida 
de vidre, donar un impuls important a la recollida comercial i 
incorporar l’import unitari pel transport en recorreguts inferiors a 50 
Km. 

III. Per tal de formalitzar l’adhesió, l’Ajuntament ha de presentar a 
l’Agència de Residus de Catalunya, Acord del Ple, una fitxa d’adhesió 
i el Conveni signat. 



 

Així doncs, es proposa:  

Aprovar pel Ple de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt l’adhesió al Conveni 
de col·laboració entre la Societat ECOVIDRIO i l’Agència de Residus de 
Catalunya pels anys 2008-2013 i tramitar tota la documentació necessària per a 
formalitzar la citada adhesió.” 

Per tot l’exposat, la Junta de Govern Local va proposar al Ple de la Corporació 
que aprovés la proposta. 
 
La senyora Navarro afirma que es rebrà un 5% més per tona del que rep 
l’Ajuntament ara per la recollida selectiva. 
 
La senyora Rosalia Oller Boada, regidora del Grup Municipal Socialista, 
pregunta si es recull més vidre que abans. 
 
La senyora Navarro respon afirmativament. 
 
La senyora Oller pregunta si altres fraccions també. 
 
La senyora Navarro també respon que sí. 
 
Finalment, s’aprova, per unanimitat, 
 

Primer. L’adhesió al Conveni de col·laboració entre la Societat ECOVIDRIO i 
l’Agència de Residus de Catalunya pels anys 2008-2013. 

Segon. Trametre el present acord a l’Àrea de Medi Ambient de l’Ajuntament 
perquè procedeixi a tramitar tota la documentació necessària per a formalitzar 
la citada adhesió. 

 
 
ONZÈ. El senyor Miquel Pujol Ramon, regidor d’Esports, explica que, des de la 
seva Regidoria, s’han elaborat les noves Bases Específiques per a l’atorgament 
d’ajuts i subvencions a les Entitats Esportives, i es transcriuen tot seguit: 
 
“BASES ESPECÍFIQUES PER A L’OBTENCIÓ D’AJUTS I SUBV ENCIONS 
DE LA REGIDORIA D’ESPORTS  

Article 1: INTRODUCCIÓ 

L’objecte d’aquestes normes és definir el conjunt de condicions i procediments 
a seguir per a la sol·licitud, tramitació, concessió i justificació dels ajuts que 
atorgui l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt en matèria esportiva. 



 

Article 2: OBJECTE i VIGÈNCIA 

Podran ser objecte de subvenció les activitats esportives federades 
desenvolupades per les entitats i associacions esportives del municipi de Sant 
Vicenç de Montalt. Les presents Bases entraran en vigor el dia de la seva 
publicació al B.O.P i continuarà vigent mentre no s'acordi la seva modificació o 
derogació. 

S’exclouen de l’objecte de les subvencions els següents conceptes: 

• L’adquisició de material inventariable. 

• Despeses d’àpats. 

• Despeses relatives al muntatge del servei de bar durant les 
competicions.  

Article 3: SOL·LICITANTS 

Els beneficiaris de les subvencions hauran de reunir els següents requisits: 

1. Estar inscrits en el Registre Municipal d’Entitats de l’Ajuntament. 

2. Estar inscrits en el Registre d’Entitats del Consell Català de l’Esport. 

Els beneficiaris hauran d’aportar la documentació acreditativa del la inscripció 
al Consell Català de l’Esport. 

Article 4: IMPORT DE LES SUBVENCIONS  

L’import màxim de cadascuna de les subvencions atorgades no podrà ser 
superior a 7.000€. El percentatge màxim a subvencionar serà el 50% del cost 
de l’activitat. 

Article 5: CRITERIS D’ATORGAMENT DE LES SUBVENCIONS  

Els criteris per a l’atorgament de les subvencions seran els següents: 

• Per activitat esportiva regular:            100 punts 
 

• Per cada llicència/fitxa de menors  
de 16 anys empadronats al municipi:     8 punts  
 

• Per cada llicència/fitxa de 16 o més  
anys empadronats al municipi :                3 punts 
 



 

• Per tenir contractada assegurança  
de responsabilitat civil:                     100 punts  
 

• Per l’organització al municipi d’un 
mínim de 2 actes anuals oberts a  
la participació esportiva de la  
ciutadania, amb un mínim de  
150 participants/acte                         200 punts  
 

• Per la participació en competicions  
federades d’àmbit estatal que comporti 
desplaçaments fora de Catalunya              200 punts 
 
 

Article 6. SOL·LICITUD DE LES SUBVENCIONS 

Les sol·licituds per a l’obtenció de subvencions esportives, d’acord amb el 
model que s’adjunta com a ANNEX 1, hauran de ser presentades al Registre 
de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt entre l’1 i el 31 de maig. 

Article 7. CONCESSIÓ DE LES SUBVENCIONS 

En el termini màxim de 2 mesos a comptar des de la data límit de lliurament de 
sol·licituds, l’alcalde, a proposta de la Regidoria d’Esports, aprovarà 
l’atorgament de les subvencions. 

Article 8. ACCEPTACIÓ DE LES SUBVENCIONS 

Per a l’efectivitat de la subvenció serà precís que aquesta i les condicions amb 
què s’ha concedit siguin acceptades, sense reserves, per part del beneficiari. 
La referida acceptació s’haurà de presentar juntament amb la documentació 
justificativa de la subvenció. 

Article 9. JUSTIFICACIÓ I PAGAMENT DE LES SUBVENCIO NS 

9.1 La subvenció s’haurà de justificar abans del 5 de desembre mitjançant la 
presentació de la documentació justificativa, integrada per: 

• La Memòria justificativa d’acord amb el model que s’adjunta com a 
ANNEX 2 

• Els justificants (factures,...) de l’activitat. Els justificants, que hauran de 
ser originals i no caldrà que estiguin pagats, hauran de reunir, si s’escau, 



 

els requisits establerts al Reial Decret 1496/2003, de 28 de novembre, 
que aprova el Reglament que regula les obligacions de facturació. 

9.2 En la mesura que tingui lloc la presentació dels justificants per part del 
beneficiari, l’alcalde procedirà a l’aprovació dels justificants i a l’ordenació del 
pagament, que es farà en el termini de 60 dies a comptar des de la correcta 
presentació dels justificants. 

DISPOSICIÓ FINAL 

Per a qualsevol aspecte no contemplat en aquestes bases de subvenció, 
regiran les normes establertes a la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general 
de subvencions, al Reial Decret 887/206, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el 
reglament de la Llei general de subvencions, al Decret 179/1995, de 13 de juny, 
pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals de 
Catalunya, a l’Ordenança General de Subvencions de l’Ajuntament de Sant 
Vicenç de Montalt, i a les bases d’execució del pressupost municipal.” 

La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable a les esmentades 
bases. Així mateix, s’ha celebrat un Consell Sectorial d’Esports que ha tractat 
aquest assumpte. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, afirma que manca explicar 
el criteri de repartiment de les subvencions un cop atorgats els punts. 
 
El senyor Pujol explica que el màxim és l’import de la partida i es repartirà de 
forma proporcional amb els punts obtinguts. 
 
Finalment, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CiU (5) , 
AxSV (1), ESQUERRA (2), PP (1) i ANEM (1) i l’abste nció del PSC (3): 
 
Primer.  Aprovar provisionalment les noves Bases Específiques per a 
l’atorgament d’ajuts i subvencions a les Entitats Esportives, d’acord amb la 
proposta transcrita així com els annexos que les acompanyen, amb inclusió de 
l’esmena que tot seguit es transcriu: 
 
Afegir el següent text a l’article 5: 
 
“La subvenció de les entitats esportives serà el resultat de la suma de tots els 
punts repartits de forma directament proporcional a la puntuació total pel 
muntant de la partida pressupostària destinada a tal efecte del Pressupost en 
vigor.” 
 
Segon . Fer públic el present expedient durant trenta dies a efectes de 
possibles reclamacions. 



 

 
Tercer. Trametre l’expedient novament al Ple de la Corporació per a la seva 
aprovació definitiva. 
 
 
 
DOTZÈ.  
 
- El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, pren la 
paraula per preguntar sobre el Pas de la Xata. 
 
El senyor Alcalde li respon que està feta l’Acta de Replanteig. Hi havia un 
pressupost aprovat de 123.000 euros, però ADIF ha augmentat  a 242.000 
euros. La UTE Golf-Maresme diu que ja està tancat el pressupost amb COMSA 
i COMSA pregunta qui paga la resta. Hi ha hagut diverses reunions amb ADIF i 
la UTE, esperant que la UTE (Realia-Vallehermoso) l’aprovi. Li han donat un 
termini d’un mes. 
 
 
- El senyor Lluís Bisbal pregunta com està el tema del geriàtric i el Decret de 
requeriment de pagament. 
 
El senyor Alcalde respon que avui acaba el termini. La setmana vinent tenen 
una reunió amb l’empresa. 
 
 
- El senyor Lluís Bisbal també pregunta com està el POUM.  
 
El senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme, respon que està 
redactant-se amb els Serveis Tècnics. No hi ha data fixa. 
 
 
- El senyor Juli Martín Moliné, regidor del Grup Municipal Socialista, pren la 
paraula per traslladar la queixa d’un veí del Passeig de Sant Joan. El passat 
dijous van aparèixer dipositades unes bosses d’escombraries de grans 
dimensions amb residu verd, presumptament procedents d’alguna empresa i 
era casualitat que dies abans en una construcció propera varen estar tallant 
troncs d’arbres per fer la construcció. La sensació és que venia d’aquí, però no 
va comprovar i demana que es prenguin mesures. 
 
- La regidora de Medi Ambient afirma que s’estan obrint expedients 
sancionadors quan s’enganxa a algú fent-ho. 
 
- El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, pregunta 
quantes sancions s’han imposat des de l’aprovació de l’Ordenança. 
 



 

- La senyora Fina Navarro Nicolás, regidora de Medi Ambient, respon que 
s’han obert uns 25 expedients sancionadors. 
 
 
 
- El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, demana si algun dia es 
retransmetran els plens per la ràdio municipal.  
 
El senyor Alcalde li contesta que és un dels punts que volia proposar. 
 
El senyor Orts, en relació a les noves tecnologies, vol preguntar si hi ha alguna 
previsió de passar a programari lliure i posa d’exemple la Policia francesa que 
ha passat a UBUNTU. Pregunta si el Regidor té alguna idea semblant al 
respecte. Demana si es comparteix aquest criteri. 
 
El senyor Enric Miralles i Torres, regidor de Noves Tecnologies, afirma que tot 
el que sigui un estalvi, li sembla bé i tindrà una reunió amb el departament 
informàtic. 
 
 
- El senyor Pere Orts i Cubillo, pregunta si la Diputació ha donat a l’Ajuntament 
PDAs. 
 
- El senyor Alcalde respon que n’han entregat tres gratuïtes i tres en règim de 
cofinançament al 50%.  
 
- El senyor Pere Orts proposa posar més antenes al poble per arribar a prestar 
internet  WI-Fi a tots els santvicentins.  
 
 
- El senyor Alcalde pren la paraula per fer dues propostes: crear una Junta de 
Portaveus, per tal de debatre els punts de l’Ordre del Dia i d’altres assumptes 
d’interès municipal, i emetre els Plens per la ràdio. 
 
- El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, creu que 
és bo i s’escoltaria la ràdio i la proposta de la Junta de Portaveus també la veu 
positiva. 
 
- El senyor David Pons Comas, regidor d’ESQUERRA, proposa penjar-los 
com a poadcasting per no obligar a la gent a sentir-lo en directe i se’l puguin 
descarregar de la pàgina web. 
 
 
- El senyor David Pons Comas, regidor d’ESQUERRA, pren la paraula per 
explicar que al Consell Sectorial d’Educació, celebrat el dia 20 de febrer, es va 
proposar la creació d’un Bloc com a eina de participació perquè tothom pogués 



 

participar i la regidora d’Educació es va comprometre a recollir i estudiar la 
proposta i traslladar-la a la propera sessió. 
 
En un Consell posterior, es va suggerir l’aprovació de creació del bloc, en 
presència del regidor de Participació Ciutadana, però va dir que l’Ajuntament no 
se’n podia fer càrrec, per falta d’estructura. En resposta a això, els membres 
del Consell van proposar que el gestionessin ells mateixos sent els 
moderadors. Es va formular una pregunta que es va sotmetre a votació: “Creus 
convenient la creació d’un bloc com a eina complementària pública del Consell 
Sectorial d’Educació per fomentar la participació?”. El resultat va ser de 15 vots 
a favor, 2 en blanc i 1 en contra. 
 
Al final, l’Ajuntament va dir que no i davant d’això, el senyor Pons mostra la 
seva preocupació perquè és una voluntat majoritària del Consell Sectorial 
d’Educació ,que no és vinculant, però demana que s’inclogui com a punt de 
l’Ordre del Dia en el  proper Ple. 
 
- La senyora Maria Lluïsa Grimal i Colomé, regidora d’Educació, aclareix que 
en el primer Consell, l’Ajuntament va recollir la primera proposta que era com 
una eina per dinamitzar l’espai de temps entre un Consell i un altre Consell. 
Creu que s’han de recollir totes aquelles iniciatives susceptibles de ser 
tractades en propers Consells. No es diu no al bloc, sinó que es vol un Bloc per 
als membres del Consell. 
 
- El senyor David Pons aclareix que un Bloc és un web gratuït obert a tothom, 
sinó ja no és un Bloc, sinó una Intranet o un Fòrum, que són eines diferents. El 
que es va votar al Consell va ser si es volia un Bloc o no. 
 
- El senyor Amadeu Clofent i Rosique, regidor de Participació Ciutadana, 
explica que en relació amb un Bloc lliure van mostrar la seva oposició a què 
depengués de l’Ajuntament. Si fos així hi ha l’obligació moral de contestar i no 
tenim infraestructura. No es van oposar a què funcionés com intranet.  
 
- El senyor Alcalde també intervé. Assegura que no han dit no al Bloc i 
considera que hi ha altres eines de participació per intervenir: AMPAs, Consells 
Escolars, Consells Sectorials, etc i es poden aprofitar totes. 
 
- A continuació, el senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, exposa 
que el Bloc significa un espai diferent. La gent pot introduir nous temes de 
debat i és interessant que tothom pugui expressar-se. Regular això no és difícil. 
El Bloc no és per donar respostes, sinó que és per expressar opinions. També 
al ser un Bloc en què tothom s’ha d’identificar, seria fàcil de regular. 
 
- El senyor Alcalde li pregunta que si és un Bloc lliure per què no es crea aliè a 
l’Ajuntament. 
 



 

- El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, afirma que el 
problema dels Blocs és qui els modera i no sembla molt difícil trobar un 
moderador consensuat. No entén la discussió. 
 
- El senyor Pons torna a reiterar la petició que es reculli com a punt de l’Ordre 
del Dia del proper Ple. 
 
- El senyor Alcalde manifesta que s’estudiarà el tema. 
 
 

 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


